
 

 

 

 

Δευτέρα 5/9/2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: Η περίθαλψη στον νομό Κορίνθου πάσχει από υποστελέχωση και έλλειψη βασικού 

εξοπλισμού 

 

Όπως πληροφορούμαστε από το Ινστιτούτο Καταναλωτών Κορίνθου, το Νοσοκομείο 

Κορίνθου λόγω της θέσης του , εξυπηρετεί τους κατοίκους του νομού Κορινθίας καθώς και 

τους πολυάριθμους επισκέπτες της περιοχής. 

Η πρωτοβάθμια και η δευτεροβάθμια περίθαλψη του νομού Κορινθίας,  όπως αναφέρει το 

ΙΝΚΑ, έχουν σοβαρές ελλείψεις. Το Νοσοκομείο Κορίνθου χρειάζεται μόνιμο προσωπικό, 

έτσι ώστε να μην παρατηρείται το φαινόμενο μετακίνησης ιατρών από τα Κέντρα Υγείας 

προς το Νοσοκομείο. Επιπλέον, πρέπει να πάψει η εξουθένωση των υπαρχόντων ιατρών, οι 

οποίοι εργάζονται υπεράνθρωπα για να αντεπεξέλθουν στις αυξημένες ανάγκες  των 

πολιτών. 

Τα Κ.Υ. επιτελούν διακριτό έργο από αυτό του νοσοκομείου, και για αυτό η πολιτεία 

οφείλει να εξοπλίσει και να στελεχώσει τα Κ.Υ. ούτως ώστε να δύνανται να κάνουν απλές 

ιατρικές πράξεις, όπως λ.χ. αιματολογικές εξετάσεις, και έτσι να αποσυμφορείται το 

Νοσοκομείο. 

 

Ερωτάται ο υπουργός: 

 

 Πώς απαντάτε στο πάγιο αίτημα πολιτών, ιατρών, νοσηλευτών και βοηθητικού 

προσωπικού για άμεσες, μόνιμες και επαρκείς προσλήψεις σε όλα τα Νοσοκομεία 

της χώρας και τα Κέντρα Υγείας  απανταχού στην επικράτεια; 

 Τι σκοπεύετε να κάνετε για την περίπτωση του Νοσοκομείου Κορίνθου και για τα 

Κέντρα Υγείας του νομού; 
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